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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 12.09.23 
Deltagere: 
 
 
 
Fravær: 

Morten Forland, Petter Farstadvoll, Øyvind Ø. Danielsen, 
Jørn Michalsen, Espen Hillmann, Anne Mette Klokkerud, 
Anders Røynås, Morten Riis Andersen, Henriette Angelica 
Bakkeli Götz 
Maya Yasmina Iskandar Christensen 
 

 
Dato: 

 
12.09.23 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat av 15.08.23 godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Veldig hektisk periode seneste måneder, mange ritt arrangert av IF 
Frøy, hvilket har tatt mye tid og krevet omfattende tilrettelegging. 
 
Praktiske oppgaver fremover: 
-Oppsummering ritt – og planlegging av neste år  
-Følge opp ungdom i arbeid  
-Arbeid med Nye stier – sponsoravtaler  
-Jobbe med rekruttering, sammen med Henriette og resten av    
 styret  
-Banesatsing i IF Frøy   
-Planlegging 2024  
-Arbeid med organisering av driften i årene fremover.   

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten: I denne perioden har det blitt gjennomført 
klubbmesterskap i tempo og landevei fellesstart. Vi kunne ha tenkt 
oss flere til start, spesielt fra gruppe 3 og 4. Dette får vi jobbe med 
å få opp til neste år. Vi er Norges største sykkelklubb, så bør være 
mulig med større deltagelse.  

- Har inntrykk av at oppmøte på treningene har vært bra i 
perioden.  

- Morten har hatt et nyttig møte med gruppelederne og 
masters på teams, hvor sesongen ble evaluert – og litt 
planer lagt inn i den nye.  

- Det blir raskt mørkt om kveldene og på tampen av 
sesongen for fellestreninger.  

- Utover vil nok flere og flere trekke inn og mot Zwift. 
Ønsker å få med flere fra gruppe 3 og 4 på meetupene. 
Farten kan være noe høy for mange og at noen heller da 
velger andre alternativer. Morten tar dette opp med 
«Zwift gruppen».  



 

 

Intern Intern 

-  
Espen:       
To ritt er kjørt, Norges-Cup og Glomdalen. To med i dameklassen, 
1 junior og 2 menn elite. Bra kjøring både  
 lørd og sønd. Det er kjørt ritt i Sverige, 1 junior + 2 i eliteklassen. 
Bra kjøring her også. 

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter T: Klubbmesterskap terreng gjennomført med stor suksess. 
Terrengsykkelfestival gjennomført, og Kalascup i helgen.  
Trysiltur kommende helg, mange påmeldte. 
10-13: Ny oppmann 
10-12: Planlegger fremover. Klubbritt er populært. 
Kr. 67 000,- tilbake til Kids. Trysil hadde overfakturert ved et uhell. 
 
Eliteryttere:  
Det må settes krav til eliteryttere. Herunder krav om at de stiller på 
klubbmesterskap og Norges-cup for å være del av elitelaget til 
Frøy. Kontraktene til eliterytterene må gjennomgåes. 

Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Velodromen i Asker overtaes begynnelsen av november. Kan bli 
short med tid til å få på plass organiserte treningsgrupper, 
akkrediteringskurs, etablert styrkerom spesifikt for sykling, 
akkredittering av skuterpes kjørere m.m. Dette burde helst vært på 
plass fra 01.11.d.å for testing.  

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Det jobbes med saken. 

Rapport/innspill fra materialforvalter Øyvind Ø. 
Danielsen 

 

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Mye aktivitet seneste tid, og det har gått ut en del kroner til 
gjennomføring av ritt. Tar en sjekk av inntekts - og utgiftssiden når 
vi er ferdig med sesongens ritt. 

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Antall medlemmer i klubben:  
August – ved forrige styremøte var det 764 medlemmer  
September – 775, 11 nye medlemmer - 3 damer og 8 menn  

 
Politiattest og trenerattest:  

- Oppdatert lister med navn, telefonnummer, e-post og 
hvilke gruppe de tilhører  

- Godkjenner trenerattester og setter dem som aktive 
trenere i MinIdrett fortløpende  

- Får tilsendt et par politattester, mangler fortsatt mange  
- 59 trenere ifølge listene jeg har fått – 14 har sendt inn 

politiattest – 15 har gjennomført trenerattesten  
 

God aktivitet på Instagram, flere tagger vår bruker! 
Flere jenter ønsker teste å sykle. Kommer eget tilbud om sykkel-
trening spesifikt for jenter både på landevei og terreng 
Det lages invitasjon til egen jentesamling, type «Jentenes dag» - 
for utøvere, mammaer m.v. 

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Det er behov for større arrangementskomite mht. arrangering av 
ritt ! 
 
Kubben ser på muligheten for å arrangere NC Elite landevei, samt 
gateritt i 2024. Jørn og Espen kaller inn til et eget møte om dette 
før neste styremøte.  
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1)Jakke til styremedlemmmer Petter 
Farstadvoll/ 
Henriette 
Angelica 
Bakkeli Gøtz 

Petter F holder kontakt med leverandør. Kommer tilbake her. 

2)Status NP Østmarka Morten 
Forland 

Ikke noe nytt. 

4) Oppfølgning Godkjent Idrettslag Anne-Mette 
Klokkerud 

IF Frøy har følgende tiltak på sin vedtatte handlingsplan av 
09.05.23: 

1) Gjennomføre foredrag med Antidoping Norge 
2) Publisere informasjon på nettside/sosiale medier 
3) Alle som søker refusjon til ritt må ha gjennomført ren 

utøver 
 
Antidoping Norge inviteres til å holde foredrag om Ren Utøver på 
klubbkvelden mand 20.11.23.  

Innkomne forslag:   

1)Spinning tilbud Jørn 
Michalsen 

Vedtak:  
Tilbud om spinning for IF Frøy onsdager kl. 20.00 og lørd kl. 13.00 
på Skullerud Sportssenter aksepteres. Oppstart 01.11.d.å. 

2)Klubbkveld Jørn 
Michalsen 

Vedtak: 
Klubbkveld blir mandag 20.11.d.å på Skullerudstua.  

3)Ansatte Ungdomstrenere betalt av 
Oslo Kommune 

Jørn 
Michalsen 

Det ansettes fire trenere 16-19 år, samt en veileder til trenerene 
som lønnes for arbeidet. Oppstart etter nyttår. 

Neste Styremøte:  Tirsdag 17.10.23 

 


